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CV / Application

Reference number: 2013 - FR - 165
"Ville de Vienne (F) - Jumeler nos différences / Twinning our differences "

	Surname / Nom :


	
	Photo:  

	First name / Prénom :


	
	

	Date of birth / Date de naissance :


	
	


	Place of birth :
	
	Nationality :
	

	Lieu de naissance:
	
	Nationalité :
	


	Address /
	

	Adresse:
	


	E-Mail:
	

	Tel : 
	
	Fax :
	


	best kind and time to reach me:
	


	Name and address of a person to call in emergency:

	


	Special needs (Health, medicine, allergies, food, s.e.):

	


	My sending organisation: 


	

	Address:  

Contact:   
	 T: 

 F:

@ : 

Office time:  

	Website : 


	Time of service / Durée du service:
	


minimum 6 months, maximum 12 months / minimum 6 mois, maximum 12 mois.

Possible time / Période possible:

	month / year
	
	month / year

	First possible month and year
	
	Last possible month and year


Possible countries / Pays possibles:

Please put in order / Classer selon vos priorités:

	
	
	
	
	

	1.
	
	2.
	
	3.


Sectors of themes / Thèmes d’activités :

Please put in order / Classer selon vos priorités :

	
	
	
	
	

	1.
	
	2.
	
	3.


Education and/ or vocational training (with dates), employments and voluntary work experience /

Parcours scolaire et formation professionnelle (durée et dates), Expérience professionnelle ou bénévole :

Current situation (work, study, further education, vocational orientation, without engagement, something else) / Situation actuelle (travail, étude, formation, stage d’insertion professionnelle, etc..) :

Driving licence / Permis de conduire :


Language ability / Connaissance de langues :

	Language
	Grade of control
	

	
	
	1 = mother tongue

	
	
	2 = fluent / couramment

	
	
	3 = good / bien

	
	
	4 = basic / peu


Other activities, skills (hobbies, sports, music) / 

Autres activités, capacités (loisirs, sport, musique) :

Please describe your motivation for participation at the European Voluntary Service, your expectations (what do you hope to gain from it). Explain what you think you can contribute to your new hosting and working environment (project, colleagues, friends etc...) /

Décris tes motivations afin de participer au Service Volontaire Européen et tes attentes. Qu`est-ce que tu veux apprendre et quelles sont tes capacités que tu peux apporter au projet (au point de vue organisation d`accueil, collègues, amis, etc...) :

What do you find interesting in this country? How do you imagine the work to be like and what would you want to contribute? /

Pour quelles raisons t`intéresses-tu à ce pays ? Comment est-ce que tu imagines ton travail et qu’aimerais-tu y faire ?

Why do you think we have to choose you and not another person? 

Pourquoi devrons-nous choisir ta candidature et pas une autre ? 

What are your plans for time after EVS? / Quels sont tes projets après le SVE ?

Please try to describe your personality and consider especially following aspects: strengths/ weaknesses, which values are important to you, which role do friends play in your life, importance of school / education and work / career. / 

Présentation personnelle en considérant spécialement les aspects suivants : force / faiblesse, quelles sont les valeurs importantes pour toi, quel rôle joue l`amitié dans la vie, importance de l`école, de l`éducation, du travail et de la carrière.

Please describe briefly your family and consider especially following aspects: who is part of your family, your relationship to the other members of the family, which role does your family play in your life, how does your family see your plan to stay abroad for a while? / 

Décris brièvement ta famille en considérant les aspects suivants: qui fait partie de ta famille, quelle est la relation avec les autres membres de ta famille, quel rôle joue la famille dans ta vie, qu`est-ce que ta famille pense de ton projet d`aller à l`étranger ?

Thank you / Merci beaucoup.



